
Нико Лозанчић 

1. Питање постављено Влади Федерације БиХ – „Колики је износ обрачунатих а 

ненаплаћених потраживања по основу доприноса за пензијско-инвалидско 

осигурање и доприноса за здравствено осигурање за раднике запослене у 

подузећима чији је већински власник држава и шта се предузима да се та средства 

наплате?“ 

2. Питања постављена Федералном министарству расељених лица и избјеглица 

(министру)- „Једним дијелом, прије четири-пет мјесеци, већ сам поставио слична 

питања, али никад нисам добио одговор, па ћу их поновити: 

1. Колико је средстава из буџета Федерације БиХ у току 2011. године и првих шест 

мјесеци 2012. утрошено за подстицај и подршку повратку и повратницима? 

2. Колико је тих средстава реализовано на територији Федерације БиХ, а колико из 

буџета Федерације БиХ на територији Републике Српске?  

3. Колико је средстава реализовано по општинама и каква је национална структура 

крајњих корисника?“ 

 


